
Als reactie op de nieuwe natuurwet van staatsecretaris Bleeker:

" Laat de vogels (smienten en ganzen in dit geval) vrij en schiet deze niet 
uit de lucht maar schiet de "lustjagers"  zelf uit de natuur en de wei 
moge dat duidelijk zijn.
Te hopen is dat het nooit zover hoeft te komen en dat er voor Bleeker 
en dit rampzalig natuuronvriendelijke kabinet een spoedig einde van 
deze regeerperiode mag zijn, zodat een volgend menselijker en 
diervriendelijk kabinet er niet alleen voor het kapitaal maar ook voor het 
welzijn van mens en dier zal zijn".


